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吉爾‧曼賽爾（Jill Mansell）英國暢銷作家，作品銷量已過四百萬冊。創作了近20部不同風格的愛情小說。現是一名全職作家，與孩子們居住在英國的布里斯托。
Miranda's Big Mistake
米兰达的超级大失误
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页    数：
出 版 社：
出版日期：2009.6
审读资料：

分    类：文学 小说类
中文概要：
米兰达被格瑞格深深的打动了，他引人注目，幽默，简直是太完美了！格瑞格同样也觉得米兰达很棒，但他却没有将自己的一切都告诉米兰达。最终，不可避免的，格瑞格还是伤透了米兰达的心，她的好朋友丹尼试着安慰和鼓励她，并和她一起策划了一个难忘的复仇计划。现在，米兰达已经做好准备去迎接下一段恋情，但丹尼是否能有机会告诉米兰达，他其实是爱着她的？…
Synopsis
Miranda is thrilled with Greg. He's gorgeous, funny, and practically perfect. Greg thinks Miranda is great, but he hasn't told her everything about himself. After all, even the sweetest girl is likely to be put off by a man who's left his newly pregnant wife. But there's no way she'll ever find out... is there?

When Greg inevitably breaks Miranda's heart, her friend Danny is there to cheer her up, and they quickly wreak an unforgettable revenge. Miranda's now ready to move on to another affair - but will Danny get a chance to tell her he's in love with her himself?

Reviews from the U.S.

“如果你喜欢幽默的英式都会文学，你会喜欢这本《米兰达的超级大失误》”-----《妇女家庭杂志》
“If you like funny British chick lit, you’ll love Miranda's Big Mistake!”—Ladies’ Home Journal, 
‘Hot Summer Reads,’ July 2009

“曼塞尔给我们带来了一部美好的浪漫喜剧”----- Kirkus 

“Mansell knows her craft and delivers a finely tuned romantic comedy.”—Kirkus
“快速的步调和幽默的文笔使得故事具有飞越性。”-----《出版人周刊》

“A fast pace and fun writing make the story fly by.” —Publishers Weekly

“（《你无法拒绝的交易》）对于那些喜欢大团圆结局的人们来说，是一部极棒的绝望罗曼史。”

“（《米兰达的超级大失误》）充分放大了爱的盲目性，虽然是虚构的特例，却也具有相当的普遍性，令人满意的复仇计划会让每个曾遭抛弃的女人都爱上这部小说。”-----《书单杂志》
“(An Offer You Can’t Refuse) is the perfect read for hopeless romantics who like happily-ever-after endings.” 
“(Miranda’s Big Mistake) proves the maxims that love is blind and there’s someone for everyone, topped with a satisfying revenge plot that every jilted woman will relish.”
—Booklist

“我超爱读这本书！超爱米兰达的个性-----恰到好处的狡诈…我喜欢每个角色背后的小故事，喜欢他们每个人的结局！这是一本精彩的休闲小说！我要给它4颗星的评价！-----《博览群书》”
“I enjoyed reading this book! I loved the personality of Miranda—very quirky in the right way…I loved how all of the characters had their own small side story and I liked the ending for all of them! This would be a perfect summer beach read! I gave this book a rating of 4/5.”—So Many Books
“《米兰达的超级大失误》是都会小说中一本亮眼之作，我喜欢那些角色，尽管我的年纪要大他们很多。故事线索有趣且易于抓寻，我并没有被那些暗中的阴谋情节所扰乱…这是一本极棒的休闲小说！”---- Bermuda Onion 

“Miranda’s Big Mistake is a delightful example of chick lit. I was able to relate to the characters, even though I’m quite a bit older than most of them. The story line is fun and easy to follow and I didn’t get lost with the sub-plots running throughout…This book would be a great summer read!—Bermuda Onion
“吉尔·曼塞尔的又一本精彩小说。她的那些角色是那么的可爱，以至于你都想要他们做你的朋友！”---- Books and Needlepoint 
“This was another fun read from Jill Mansell. Again, her cast of characters are so loveable that you want them to be your friends!”—Books and Needlepoint 
“我太爱这本书了，简直是迫不及待的要马上阅读它…我喜欢都会小说，喜欢吉尔的小说。如果她的书你一本也没有读过，那么是时候该读一下了。”----- Cindy’s Love of Books 

“I loved this book and I can't wait to read her Millie's Fling….I love reading chick lit and I am loving Jill's books. If you haven't read anything by Jill yet then you really need to pick it up.”—Cindy’s Love of Books

“如果你还在为今夏寻找一本轻松有趣的书，我推荐这本《米兰达的超级大失误》。无疑，吉尔的书是被列入都会小说系列的，但在我看来，她的作品是最棒的…我实在是太爱这本书了！”----- Diary of an Eccentric 
“If you’re looking for a light, fun read for the summer, I suggest you grab a copy of Miranda’s Big Mistake. There’s no doubt that Jill Mansell’s books can be categorized as chick lit, but in my opinion, they’re among the best written books in the genre…I absolutely loved Miranda’s Big Mistake!”—Diary of an Eccentric 

“《米兰达的超级大失误》不仅仅充满了现代浪漫，同时也充满讽刺和才智。”---- Savvy Verse & Wit 

“Miranda's Big Mistake not only oozes modern romance, but also sarcasm and wit.”—Savvy Verse & Wit
“所有的角色都栩栩如生，期间的幽默简直要跳出纸页来。我真是等不及要读她的下一部作品了。她的风格会令人想起马里恩·凯斯和索菲·金塞拉，但吉尔仍旧有她自己独特的风格。”---- Books by TJ Baff 

“All the characters are fleshed out completely and the humour just dances off the pages. I can't wait to read more books by Jill Mansell whose style is reminiscent of Marion Keyes and Sophie Kinsella but she also has a voice that is all her own... Bravo Jill Mansell.”—Books by TJ Baff
“对于暑假的休闲阅读来说，这是一本最佳选择。一次奇妙的阅读经历！”----- Wendy’s Minding Spot 

“Perfect for this summer to read at the beach, or anywhere for that matter. A fantastic fun read!”—Wendy’s Minding Spot
“那些狡诈的角色全都有了生命，并把自己陷进一个个匪夷所思的情形里。我简直无法遏制的大笑出声…”----- Bookopolis 

“The quirky characters come to life and get themselves involved in all sorts of crazy situations. I found myself laughing out loud...”—Bookopolis
“《米兰达的超级大失误》会带给你一种温暖的感觉，这确实是一次愉悦的阅读！”----- A Bookworm’s World 

“You'll get a warm feeling from Miranda's Big Mistake... an absolute romp of a read! “—A Bookworm’s World
“故事线索出人意料的回转，连结和曲折使得阅读过程非常愉悦。曼赛尔知道该怎么去创造角色…”---- BlogCritics.org  （每月访问量超过百万）
“The story-lines that unexpectedly criss-cross, interconnect and zig-zag are what make them so delightful. Mansell knows how to create characters...”—BlogCritics.org (over1 Million page views per month!)

“吉尔·曼赛尔的写作风格，包括多层次的幽默，多重情节，以及有趣的角色，使得《米兰达的超级大失误》成为一本精彩的小说。有趣，活泼，令人为之一振。”----- The Long and Short of It

“Jill Mansell’s writing style, with its many levels of humor, its multiple plots, and intriguing characters, makes Miranda's Big Mistake splendid reading. It is funny, sassy, and it lifts the spirit. GOOD READING!”—The Long and Short of It
“一本有趣，且情节奇特的小说。它使我的脚趾一直紧紧的卷缩着，直到最后一个句子为止。”----- A Bibliophile’s Bookshelf 

“It is a fun, quirky read that had my toes curling right up until the last sentence.”—A Bibliophile’s Bookshelf
“一本有趣，极好的阅读经历。如果你不读《米兰达的超级大失误》，那么这将是你在阅读上的一个大失误。”----- Cheryl’s Book Nook 

“What a fun, flirty, fabulous summer read. Miranda's Big Mistake I can assure you will not be a mistake to read.”—Cheryl’s Book Nook
“《米兰达的超级大失误》充满乐趣，是一本非常适宜在夏季阅读的小说…这本小说轻松有趣，所有角色的故事都可以轻松的联系起来，我喜欢所有的角色最终都找到了真爱和幸福，我想这也是我喜欢这一类型小说的原因。”----- Booking Mama 

“Miranda’s Big Mistake is an overall fun read and perfect for the summer….this book is a very light, fun read and it's not at all hard to follow all of the characters and their stories….I loved that all of the characters (well, the likable ones) eventually discover love and happiness. I guess that is the reason that I read these types of books -- for the happy endings.”—Booking Mama
“一个关于爱的得失的故事，失去它，然后再重新得到；也是一个关于友情的温暖的故事。《米兰达的超级大失误》将会带给你温暖的感觉，一次确实愉悦的阅读。强烈推荐给那些喜欢这种类型的人，或者说，给那些寻找好书的人们。”----- A Bookworm’s World 

“A story of love lost and found, lost again, and found again; of friendships and the warmth of those relationships. You'll get a warm feeling from Miranda's Big Mistake (especially if you're reading on the beach.) But seriously, an absolute romp of a read! Definitely recommended for those who love this genre. Or anyone else looking for a really great read!”—A Bookworm’s World
“这是一本精彩的小说。米兰达是一个可爱，令人心痛却又滑稽的角色，不得不说，我太舍不得她的故事就这样结束了。很多次我以为我已经猜到接下来会发生什么，但故事却又立刻转折，这使得我从头至尾都在猜测。”----- Blogcritics Books

“This is a wonderful novel. Miranda is a loveable, heart-wrenching, hilarious character and I have to admit that I was sad to see her story end. There were times in the book that I thought I knew exactly what was to come, but in each case the novel twisted or turned and had me trying to guess all over again.”

—Blogcritics Books

(****Received 4 Stars!)
“《米兰达的超级大失误》充满了诙谐的对话，你将会完全沉浸在这本书中。米兰达是一个低级服装设计师，在一家发廊工作。找出在这本书中，人们是如何的狡猾以及这个时装设计师有怎样的忠心是一件非常有趣的事。非常开心可以在美国看到曼赛尔的书，这简直可以翻拍成电影。不同于英式的都会小说，在这里都会是美满的结局。”----- Gabrielle Pantera, HollywoodToday.net 

“Miranda’s Big Mistake is full of witty dialog. You get drawn right into the book. Miranda is a junior stylist and the hair salon setting really works. It’s fun to find how catty the people in the book can be and what loyalty the stylists can have. It’s a pleasure to see Mansell’s book in the U.S. You can picture it as a movie. It has a happy ending, unusual for British chick-lit.”

—Gabrielle Pantera, HollywoodToday.net
“现实，缺憾，令人喜爱，这些角色使得曼赛尔的小说精彩万分。我非常喜欢读英式浪漫喜剧，我想你们应该也会喜欢。”----- Romance Reader at Heart

“Realistic, flawed and endearing, [the characters] make Ms. Mansell’s book shine. I very much enjoyed reading this British romantic comedy, and I think others will, too.” —Romance Reader at Heart
AN OFFER YOU CAN’T REFUSE
你无法拒绝的交易
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页    数：416
出 版 社：HEADLINE REVIEW
出版日期：2008.6
审读资料：电子手稿
分    类：文学 小说类
中文概要：

這是一個關於一個十七歲的女孩決定接受一筆足以影響她今後數年命運的賄賂的故事。在蘿拉深愛的繼父艾利科斯欠了一大筆債務後，蘿拉接受了男友道格那勢利的母親的一大筆賄賂，但條件是，蘿拉必須離開道格。蘿拉償還了父親的債務，隨即離開了倫敦。十年後，她再度回到這座城市，一個偶然的機會，她救下一名被搶劫的女子，但在隨後的答謝酒會上，她發現，自己救下的那名女子原來就是道格的母親。道格現在已經有了女朋友，並仍舊為當年的事情耿耿於懷。這都沒能阻止蘿拉試著再次進入道格的生活，她能夠撫平道格的傷痛，再次得到他的愛嗎？
Synopsis
Lola has no intention of accepting when her boyfriend Dougie’s snobbish mother offers her £10,000 to break up with him. Then she discovers a secret that makes her think again. Dougie would probably have broken up with her in the long run, and this way she can help one of the people she loves most in the world. 

Ten years later, though, when Lola meets Dougie again, her feelings for him are as strong as ever. But she broke Dougie’s heart – and he’s about to discover that she was paid to do it. She can never tell him the truth, so can she get him back? Well, Lola’s very attractive and very persuasive. But even she’s got her work cut out this time…

Reviews from the U.S.

“我非常喜欢这本书。《你无法拒绝的交易》有趣且充满新鲜感，这将会是沉闷的一天后的最好消遣，吉尔·曼赛尔创造了有趣的角色和吸引人的情节，她应该就是继海伦·菲尔丁和索菲·金塞拉后的又一位畅销榜作者。”----- Breeni Books

“I really loved this book. An Offer You Can’t Refuse is funny and fresh. It would be great beach reading or a nice escape on a dreary day. Jill Mansell creates interesting characters and charming plots. She should get ready to take her place on bestseller lists next to Helen Fielding and Sophie Kinsella.” —Breeni Books
“《你无法拒绝的交易》是一本真正有趣的小说。曼赛尔新颖的特征就是大量的幽默，但是我却花更多的时间和那些角色们一起大笑，而不是单纯的笑他们…这和《BJ单身日记》相比，是一个很好的转变，并使我迫不及待的去阅读曼赛尔的其他作品。”----- Word Candy 
“An Offer You Can’t Refuse is straight-up fun. Mansell’s novel features plenty of humor, but I spent most of the book laughing with her characters rather than at them… This makes a nice change from the countless Bridget Jones-inspired romantic comedies that have come out during the past decade, and left me eager to check out more of Ms. Mansell’s work.” —Word Candy
“和《BJ单身日记》相比，我喜欢这部小说…周末消遣的最佳方法，我期待可以读到此作者更多的作品。”----- The Review From Here 

“To compare this to Bridget Jones Diary is, to coin an English expression, spot on.  I adored it… a great way to pass the weekend.  I am definitely looking forward to reading more by this author!” —The Review From Here

“大量不同个性的角色在这部喜剧中创造了许多迂回转折，令人生怕错过什么而不舍将书放下。节奏快而有趣，事件也是从崇高到荒谬，涵盖极广。”----- The Long and Short of It Reviews

“A multitude of diverse characters that create so many twists and turns in this comedy of errors make it hard to put the book down for fear of missing something. The pace is fast and fun with settings and events that range from the sublime to the ridiculous.” —The Long and Short of It Reviews
“这本书真的令人难以放下。如果你喜欢索菲·金赛尔，你同样也会喜欢吉尔·曼赛尔。”----- Books and Needlepoint 

“I found this book hard to put down. If you like Sophie Kinsella, I think you will like Jill Mansell”

—Books and Needlepoint

“这本书轻松，节奏紧凑，我确实很喜欢它…《你无法拒绝的交易》有趣且吸引人，我几乎等不及要去读《米兰达的超级大失误》了。”----- Diary of an Eccentric 

“The book is a quick, light read, and I really enjoyed it… An Offer You Can't Refuse was fun and captivating, and I can't wait to starting reading Mansell's Miranda's Big Mistake.” —Diary of an Eccentric
“一个感人且吸引人的故事，《你无法拒绝的交易》将会使所有喜欢罗曼史的读者满意，因为每个心中存有浪漫的人都明白，未来是由过去来决定的。吉尔·曼赛尔则将这一现象注入了新的概念。”----- Romance Reader at Heart 

“A heartwarming, charming story, An Offer You Can’t Refuse will have romance readers everywhere nodding their heads in satisfaction because every romantic at heart knows that the future is shaped by what went before. Jill Mansell puts a new twist on that fact in this entertaining volume.”—Romance Reader at Heart

“这是一部有着时髦角色的有趣，可爱的小说…如果你在寻找一部休闲轻松的小说，这是最佳选择。”----- Lit Chick Book Reviews 

“This was actually a funny, likeable story with funky characters… If you're looking for a light beach read go ahead and grab it.” —Lit Chick Book Reviews
“我最喜欢这本书的地方就在于它没有任何枯燥的部分，并且步调紧凑，尤其是快速而有趣的阅读…《你无法拒绝的交易》应当会吸引那些索菲·金塞拉的书迷。这是非常轻松享受的一次阅读，我推荐这本书给那些喜爱都会文学的读者。”---- At Home with Books

“What I liked the most about this book was that it didn't have any dry sections and the pacing was quick. More than anything else it was a quick and fun read… An Offer You Can't Refuse should appeal to readers who like the writing of Sophie Kinsella. Overall this was a very enjoyable light read, and I recommend this book to anyone who likes chick-lit.”—At Home with Books
“我所有的感想总结成一句话就是：真的是太有趣了！”----- Sam’s Book Blog

“My thoughts on this book can be summed up in one sentence: "What a fun read!" —Sam’s Book Blog
“《你无法拒绝的交易》将背景设在当今的伦敦，并呈现了英格兰独一无二的多彩生活。总而言之，这是一部有着许多有趣角色的愉悦小说。”----- Romance Rookie 

“An Offer You Can't Refuse takes place in London, present day and adds a unique flavor of life in England. All in all this was a very pleasant read with a fun cast of characters.” — Romance Rookie
“这部小说有趣并且有许多可爱而古怪的角色…这是一次轻松快速的阅读，它令我感到非常愉快。”----- Bermudaonion’s Weblog

“This book is pleasant and entertaining and the characters are quirky and likable… It’s a light, quick read and I found it delightful.” —Bermudaonion’s Weblog
“《你无法拒绝的交易》中的所有角色都能让人轻松的爱上他们，曼赛尔将他们刻画得格外的出色。他们发觉自己处于一个匪夷所思的情形中，但却从不会加入过多的笑料。相反的，当一些情形开始随意变动，幽默便产生于角色的本身，而不是场景的设置。”----- S. Krishna Books 

“Indeed, virtually all the characters in An Offer You Can’t Refuse are easy to love; Mansell wrote them exceptionally well. They find themselves in hilarious situations, but it’s never that over-the-top forced laughter stuff that has often been showing up in the chick lit genre. Instead, while some of the situations are random (for lack of a better word), the humor is in the characters, rather than their settings.” 
—S. Krishna Books
“《你无法拒绝的交易》是一部新颖，有趣，吸引人的小说，将使你深深的被罗拉，她的朋友，家人以及爱情所吸引，直到最后一页。文笔非常温暖诙谐。”----- A Bookworm’s World

“An Offer You Can't Refuse is a fresh, funny, charming read that will have you rooting for Lola, her friends and family and love until you turn the last page. The writing is warm and witty.” —A Bookworm’s World
“《你无法拒绝的交易》拥有优秀都会小说的一切元素！…我对于曼赛尔和她的作品并不熟悉，但感谢Sourcebooks将它们引进到美国！”----- Booking Mama 

“An Offer You Can’t Refuse had all the elements of a really great Chick Lit book! ... I wasn't familiar with Ms. Mansell or any of her books, but I am so glad that Sourcebooks Casablanca is reissuing them here in the States.” —Booking Mama
“吉尔·曼赛尔诙谐的文笔和有趣的角色使这本书与众不同…故事情节非常吸引我，尤其是那些古怪，有趣的次要角色。”----- Bookopolis 

“Jill Mansell's witty writing and interesting characters put this book in a different league… I was very absorbed in the storyline and especially enjoyed the cast of entertaining and at times wacky, secondary characters.” 
—Bookopolis
“曼赛尔的文笔非常吸引人…《你无法拒绝的交易》要推荐给那些喜欢英式幽默，都会文学以及夏季阅读的人们。”----- Savvy Verse and Wit 

“Mansell's writing is engaging… An Offer Your Can't Refuse is recommended for readers who love British humor, chicklit, and are in need of summer reading.” — Savvy Verse and Wit
“当我得知Sourcebooks将在美国出版曼赛尔的作品时，我跳了起来并大声尖叫…是的，朋友，这是都会文学中的极品，我最爱的就是那些可爱的角色，幽默，情节…以及其他太多太多。”----- My Friend Amy 
“When I found out Sourcebooks would be releasing Mansell's books here in the States, I jumped up and down and squealed… this, my friends, is chick lit at its finest. What I love about Mansell's books are her loveable characters, sense of humor, and plotting. Pretty much everything.” —My Friend Amy
“曼赛尔诙谐的文笔能迅速的吸引读者…它拥有同时代文学的所有元素：滑稽的角色，独特的情节，以及完美的结局。”----- Blog Critics 

“Mansell's witty writing will win readers over quickly…. It had all the components I look for in contemporary fiction: quirky characters, a unique plot, and a great ending.” —Blog Critics
“《你无法拒绝的交易》是一部浪漫有趣的小说。庆祝罗拉战胜一切不公，为自己和所有人赢得快乐的生活，并赢回本应属于自己的东西。”----- BookLoons.com 
“An Offer You Can't Refuse is a romantic, funny, read. Cheer Lola on as she overcomes the odds to make everyone in her life happy and get back what has always been hers.” —BookLoons.com
“我希望有大批的人抢着购买吉尔·曼赛尔的书，因为我想要她变得十分流行。强烈推荐，如果你在寻找一本轻松，浪漫，且有许多欢乐的书，这正合你意。”----- BookFoolery and Babble

“I hope loads of people will rush out to buy Jill Mansell's first American release because I want her to be a smash hit. Highly recommended, especially if you're looking for a light, romantic read with a lot of smiles.” 
—BookFoolery and Babble
***For more media news, reviews and international acclaim, visit: https://www.sourcebooks.com/spotlight/jill-mansell.html or http://www.jillmansell.co.uk/reviews.html.
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